
Referat af forældrerådsmøde d. 16. januar 2025 kl.17-19 

Kort nyt fra skolen og ledelsen 
Henrik orienterer om nyt fra gymnasiet og status på ledelse. Han fortæller om:  

• Opstartsudfordringer ved den nye firewall, men den er stabil nu 
• Intern uddannelse af IT-supportere fra næste skoleår 
• Ansættelse af ny vicerektor 1. marts 
• Fastholdelsesplan for både elever og personale 
• Personalet skal sættes ind i beredskabsplan vedr. brand, skoleskyderi mv. i næste uge 
• Strategi for skolen skal udarbejdes næste skoleår. Forældrerepræsentanterne skal 

komme med input til, og personale, elever og bestyrelsen arbejder videre med det. 

Carina orienterer om nyt fra grundskolen. Hun fortæller om: 

• Personaleturen til Dublin, som skal ryste personaleturen sammen 
• Emneugen, hvor skal laves om til en ungdomsby, hvor eleverne skal rette 

opmærksomheden udad (modsat sidste år). Fx ved at besøge hjemløse og indsatte i et 
fængsel. 

• Pilotprojekt omkring omsorgsetik 
• Renovering af skolen, budgetteret med 1 mil. 

Kort nyt fra elevrådet 
Elevrådsrepræsentanterne fra grundskolen og gymnasiet fortæller om det de arbejder med. 
De vil gerne arbejde på at gøre overgangen fra grundskolen til gymnasiet bedre. De fortæller 
også om en fælles kursusdag for de to elevråd i februar, hvor dansker elever kommer forbi og 
fortæller om elevdemokrati. 

De fortæller om NSG renoveringsdag, hvor eleverne selv skal være med til at renovere skolen. 

De nævner at de gerne vil have flere til at engagere sig i gallafesten, og at elevrådet vil sende et 
spørgeskema. Temaet er maskebal. 

Elevrådet ønsker også at arbejde for at forbedre toiletforholdene, da der er i elevrådet, er 
mange, der ikke har lyst til at bruge toiletterne, som de er pt. 

De vil også være med til at gøre instagram-siden mere i øjenhøjde med de unge. 

Elevrådsforpersonen fortæller, at der ikke var så meget overlevering i forrige forpersonskift, og 
at det skal gøres anderledes, når stafetten gives videre næste gang. Forberedelserne til et 
godt skifte er påbegyndt.  

Der er ikke så langt fra tanke til handling, når eleverne ønsker forandringer. De giver udtryk for 
at ledelsen er meget lydhør, og at det giver lyst til mere samarbejde.  



For nyligt var der en gruppe på 70 elever der tog sammen til en demonstration vedr. den nye 
gymnasiereform, og det gav et godt sammenhold. Derudover har der været en valgaften og en 
café med 80 tilmeldte. 

Spørgsmål fra forældre 

Skal AI bruges som et værktøj på skolen? 
Henrik svarer, at lærerne til næste år skal klædes på til at kunne bruge det i deres fagområde. 

    Referent, Deia Vejby (mor til Leslie i 6.b) 


